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امام جمعه تبریز:

مردم برای ترقی و تعالی کشور روز و شب نشناختند مردم برای ترقی و تعالی کشور روز و
شب نشناختند

امام جمعه تبریز گفت: مسئولین کشور با تبعیت از فرامین رهبر معظم انقلاب باید گرههای اقتصادی را باز کنند این

مردم انقلابی و متدین همیشه پشت سر مسئولین برای ترقی و تعالی کشور روز و شب نشناختند حق آنها تورم و گرانی

نیست.

ایسنا/آذربایجان شرقی امام جمعه تبریز گفت: مسئولین کشور با تبعیت از فرامین رهبر معظم انقلاب باید گره های اقتصادی را باز
کنند این مردم انقلابی و متدین همیشه پشت سر مسئولین برای ترقی و تعالی کشور روز و شب نشناختند حق آنها تورم و

گرانی نیست.

حجت الاسلام والمسلمین احمد مطهری اصل در خطبه های این هفته نماز جمعه تبریز با اشاره به اینکه ما مشکلات اقتصادی
فراوانی داریم، اظهار کرد: متاسفانه عده ای فهمیده یا نفهمیده، عمدی یا سهوی، خیال می کنند مشکلات اقتصادی جز با توجه

به غیر ایران و خارج از کشور امکان پذیر نیست، درحالی که اینگونه نبوده و کشور ما پر از سرمایه های مادی و معنوی است.

وی افزود: برخی ها با تمسخر می گویند ما نمی توانیم به رشد ۸ درصد اقتصادی برسیم درحالی که با رفع سوء مدیریت همه ی
این مشکلات حل خواهد شد.

وی با بیان اینکه استان ما قطب صنعت بوده و پر از نعمت های الهی و معادن بسیار گران بها است، ادامه داد: به بخش خصوصی،
جوانان و کسانی که می خواهند کار کنند فرصت داده شود.

وی بیان کرد: در این رابطه باید کمرها را محکم بسته و آستین ها را بالا زد، مسئولین به مردم و بخش خصوصی اعتماد کنند و
امکاناتی فراهم کنند تا کارهای خوبی انجام شود. رشد اقتصادی به حل مشکلات اقتصادی منجر خواهد شد.

حجت الاسلام والمسلمین مطهری اصل با بیان اینکه متاسفانه دشمن با در دست گرفتن رسانه هایی که در اختیار دارد سعی
می کند کشوری که پیروز است را شکست خورده و شکست خورده ها را پیروز جلوه دهد، اظهار کرد: اگر با انصاف نگاه کنیم
امروز چه کسی پیروز است؟ صهیونیستی ها که می گفتند کل ارتش دنیا در مقابل ما نمی تواند بایستد یک سال و خورده ای

درگیر گروه مسلح زیرزمینی است.

وی افزود: غزه با سلاح های معمولی آنها را به ذلت انداخته و آنها دست به دامان آمریکا و اروپا شده اند و آبروی آنها را نیز برده
اند، لبنان و حزب الله پیروز است یا رژیم صهیونیستی؟ آنها که برای وجود یک آدم شریف ده ها بمب سنگر شکن رها کردند اما

اکنون چرا از ترس حزب الله از مرزها دور شده اند؟.

وی ادامه داد: آمریکا ابر قدرت است اما در مقابل گروه های خدایی نمی تواند ایستادگی کند هرکس با انصاف باشد می بیند
امروز پیروزی با مقاومت است و تمام دنیا علیه رژیم صهیونیستی است حتی رئیس جمهور آمریکا هم این رژیم را نکوهش می کند

که آنها ما را به برخی کارها وادار می کنند.

وی با بیان اینکه کسی که تریبون و رسانه در اختیار دارد حق ندارد مردم را ناامید و مأیوس کرده و از قوای دشمن بترساند، گفت:
کشور ما آن روزی که سیم خاردار نداشت در مقابل آمریکا ایستاد امروز که موشک دارد و می تواند به تمام نقاط دنیا بفرستد از

آمریکا بترسد؟.

امام جمعه تبریز بیان کرد: خداوند عمل صالح را از اهل تقوا می پذیرد اگر کسی طالب قرب الهی است و می خواهد به خداوند
نزدیک شود چاره ای جز مراعات تقوا الهی ندارد.

وی افزود: باز همه ی شما و خودم را به استفاده بهینه انرژی توصیه می کنم توصیه می کنم فصل زمستان است کمبودهایی
داریم که با مراعات کردن می توانیم به راحتی این مشکل را پشت سر بگذاریم.

خطیب نمازجمعه تبریز ادامه داد: تقریبا اکثر روستاهای دور دست از نعمت گاز و برق برخوردار هستند اما باز هم با مصرف بهینه
کاری کنیم تا این نعمت الهی به آنها هم برسد. در حفظ محیط زیست هم خودمان و هم کارخانجات کوشا باشیم خداوند کره ی
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زمین و این همه نعمت را برای انسان ها آفریده است.

وی به ۱۳ رجب مصادف با ولادت امیر المومنین و روز پدر اشاره کرد و افزود: احترام به پدر و مادر از وظایف واجب ما است در
اطاعت آنها باشید و آنها را اذیت و ناراحت نکنید اگر به حرف آنها گوش دهید صاحب بهشت خواهید شد.

وی اظهار کرد: در خدمت پدر و مادر باشیم نوجوانان و جوانان اگر می خواهید به جایی برسید راهش دعای مادر است. مواظب
رفتارمان و گفتارمان باشیم و کاری کنیم که آنها قلباً از ما راضی باشند.

خطیب نماز جمعه تبریز با بیان اینکه اعتکاف خلوت با خدا است، یادآور شد: انسان در زندگی روزمره همیشه مشغول دنیا و
موانعی که نمی گذارند با خدا خلوت کند گرفتار هستند اعتکاف فرصتی است که با دعا و نماز آنچه که از خدا می خواهید بگیرید

به شرط اینکه دلتان با خدا باشد.
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